
 

 

 

           Inowrocław, 02.06.2022r.  

 

 

Pan 

Ryszard Brejza  

Prezydent Miasta  

Inowrocławia 

 

Szanowny Panie,  

 

 Na podstawie Art. 24 pkt. 5 i 6 Ustawy o samorządzie gminnym, zwracam się                           

z prośbą  o udzielenie odpowiedzi na zapytania: 

Stan faktyczny: 

26 maja 2022r. odbyła się konferencja prasowa Prezesa Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej                    

w Inowrocławiu oraz Prezydenta Miasta Inowrocławia, tematem konferencji była sytuacja 

energetyczna w Inowrocławiu, w celu uzyskania dodatkowych informacji proszę o odpowiedź                 

na następujące pytania:  

Zapytania:  

Jakie inwestycje w latach 2015 - 2021 zrealizował Zakład Energetyki Cieplnej                         

w Inowrocławiu?  

Jaki udział w produkcji ciepła mają odnawialne źródła energii?  

 Ile ton rocznie węgla spala ZEC?  

 Jakie działania od 2015 roku podjęła Spółka ZEC w celu zoptymalizowania kosztów 

oraz podniesienia efektywności energetycznej?  

Czy i jak od 2015 roku Spółka modernizowała system ciepłowniczy ?  

Jakie działania podjęła Spółka od 2015r. w celu zmniejszenie emisji pyłów? 

Jakie były wskaźniki zużycia ilości opału na jednostkę wyprodukowanej energii 

cieplnej w latach 2015 -2021?  

 

Z poważaniem  

 Damian Polak  


